
Protokół Nr XV/15

z XV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się  27 sierpnia 2015 r. w sali Nr 4 Urzędu
Miejskiego  w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.
    
Stan radnych – 23.
Obecnych – 22 (zał. Nr  1)
                                 
Ad.1
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski -otworzył o  godz. 11.00  XV sesję Rady
Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał  Radnych,  Prezydenta  z  jego  najbliższymi
współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości.

Ad.2
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski –  porządek  radni otrzymali. Zapytał o
wskazanie uchwał do głosowania imiennego. (zał. Nr  2). 

Ad.3
Przyjęcie protokołu Nr XI/15 z 18.05.2015r. Protokół był wyłożony w Biurze Rady,
nie było uwag. Przyjęto.

Ad.4
Do Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano radnych: Monika Cieśla, Wojciech
Wójtowicz, Robert Dudkiewicz
Głosowanie: za przyjęciem składu– 21, przeciw- 0, wstrzymało się -0. Przyjęto.
Wniosku o głosowanie imienne – nie było.

Ad.5
Informacja  Prezydenta  dot.  wydanych  zarządzeń,  przygotowanych  projektów
uchwał za okres  24 czerwca 2015r. (zał. Nr  3).
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-  Rada  Nadzorcza  nie  rozstrzygnęła
konkursu  na Prezesa PCM, dalej weryfikacja  kandydatów, do czasu wyłonienia
nowego  prezesa,  pełni  obowiązki  Pani  Agnieszka  Owczarek.  Pani  Dominika
Konopacka nadal pozostaje na zwolnieniu lekarskim.
-  plac  budowy  na  Lewitynie  przekazany  wykonawcy  24.08.br.  teren  będzie
sukcesywnie ogradzany tam gdzie będą prowadzone prace.
- projekt Pabianice przeszedł do II etapu konkursu, 57 wniosków przeszło,  spośród
200- rewitalizacja dot.,  traktatu Kapituły Krakowskiej  od kościoła św. Floriana do
-NMP wraz ze Starym Rynkiem i będą uzupełnieniem w zakresie metroplitarnego
tramwaju.
- program Senior Wigor -powstanie placówka dla osob starszych, otrzymamy  230
tys. zł dotacji z Ministerstwa, miasto 90 tys. zł.
- został wyłoniony wykonawca  na zrobienie planu niskoemisyjnego,  ma powstać
do końca roku.
- został wyłoniony wykonawca  na szczepienia HPV dla dziewcząt- będzie to robił
PCM.
 -od początku wakacji trwa II etap remontu żłobka, ponadto remontowane są sale
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gminastyczne w szkołach 3 i 13, w 14 - sala dla dzieci, gdzie przebywają pomiędzy
zajęciami.
-termomodernizacja   obiektów publicznych  -13  budynków,  ma być  robiona  przy
udziale  partnerstwa publiczno-  prawnego-  12.08.  br.  ogłoszone postępowanie w
trybie  dialogu  konkurencyjnego,  wnioski  o  dopuszczenie  można  składać  do
10.09.br.

Ad.6 
Radny Krzysztof Hile- oficjalnego otwarcia placu Nivea jeszcze nie było, ale nadaje
się on  już do użytkowania, brakuje miejsc do siedzenia, prosi żeby były ławki dla
rodziców. Co jeszcze tam będzie robione?

Radny Antoni Hodak złożył 2  interpelacje:
-dot. opadów deszczu i przepustowości kanalizacji deszczowej (zał. Nr  4);
- dot. dofinansowania nauki w ZGM (zał. Nr 5).

Radny Piotr Różycki – do Z-cy Prezydenta Macieja Łuczaka   firma PZU ogłosiła
konkurs  „aktywne  przejście  dla  pieszych”  rozumie,  że  złożyliśmy  dokumentację
żeby do tego przystąpić.

Radna Grażyna Wójcik –obecnie nie brakuje ławek wokół lasku miejskiego jest  ich
w sumie 8, za to dziękuje. Natomiast nic się nie zadziało na drodze, są ogromne
wyrywy wokół lasku.

Radny Piotr  Duraj-poruszył  problem koszy na  psie  odchody  i  ich  ustawienia  w
mieście. Czy można zmienić strefy płatnego parkowania lub system poboru opłat.

Radna Monika Cieśla –podziękowała  za remont chodnika ul. Konstantynowskiej
-Młynarskiej.
Złożyła zapytanie dot.  liczby obcokrajowców zameldowanych w Pabianicach (zał.
Nr  6).
Złożyła wniosek dot. zagrożenia  powaleniem starych drzew (zał. Nr  7).

Radny Zbigniew Grabarz – wczoraj był kolejny wypadek Torowa- Karniszewicka,
tam powinno być rondo, zapytał o ul. Karniszewicką czy coś robimy czy nie.
Zgłaszana  była  awaria  na  ul.  Piłsudskiego  (koniec  Karniszewic),  bo  tam  jest
zatkana rura i zalewa ludzi  czy coś drgnęło w tym temacie.
-ul.  Partyzancka  na  skręcie  w  ul.  Lutomierską  niebezpieczny  skręt  dla  tirów
należałoby złagodzić krawężnik. Wie, że to nie nasza ulica.

Radny Sławomir Szczesio -wystąpienie ( zał Nr 8) dot. problemu mandatu radnego
i anonimowego doniesienia niszczącego jego dobre imię. Jest to prowadzona gra
polityczna. Wręczył upominek Krzysztofowi Rąkowskiemu.

Radny Piotr Różycki-  został powołany komendant Straży Miejskiej, chciałby, żeby
na najbliższej sesji  przedstawił wizję straży.
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Radny  Krzysztof  Rąkowski-  podziękował  radnemu  za  maskotkę  i  złożoną
deklarację chęci pracy na rzecz miasta.

Ad.7
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt   uchwały    w
sprawie rozpatrzenia skargi na   na Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni Miejskiej
w Pabianicach   (zał. Nr 9).
W dniu 24 lipca 2015 r. do Urzędu Miejskiego w Pabianicach wpłynęła skarga na
dyrektora Zarządu Dróg i  Zieleni  Miejskiej  w Pabianicach.  Skarżący twierdzi,  że
Dyrektor Zakładu nie dąży do ukarania sprawcy wycięcia w dniu 12 marca 2015 r.
kilkudziesięcioletniego drzewa rosnącego w ulicy Z.....,  pomimo faktu, że drzewo
zostało wycięte bez pozwolenia. Z dokumentów przedłożonych Radzie Miejskiej w
Pabianicach  wynika,  że  drzewo  rosnące  na  ulicy  Z........  dz.  Nr  75,  obręb  -25
zostało  częściowo  wycięte  bez  zezwolenia  w  dniu  12  marca  2015r.   przez
pracowników  PGE  Dystrybucja  S.A.  –  Oddział  -  Łódź.  Fakt  ten  znajduje
potwierdzenie również w piśmie Prokuratury Rejonowej w Pabianicach z dnia 30
marca 2015 r., z którego wynika ponadto, że fragment drzewa –dzikiego bzu został
odcięty  w  celu  przeprowadzenia  zaplanowanych  działań.  Decyzja  o  wycięciu
drzewa  zapadła  w  trakcie  wykonywanych  prac,  bez  uzyskania  wcześniej
zezwolenia.  Ponadto w dniu  11 czerwca 2015 r.  Komenda Powiatowa Policji  w
Pabianicach  wystąpiła  do  ZDiZM  z  pytaniem  czy  ww.  drzewo  stanowiło
zadrzewienie  przydrożne w myśl  art.4  pkt.22 ustawy o drogach publicznych.  W
odpowiedzi ZDiZM stwierdził, że zgodnie z dokumentami w chwili obecnej działka
Nr 75,  na której  stoi  drzewo stanowi  pas drogowy ulicy Z.......  i  jest  własnością
Gminy  Miejskiej  Pabianicach.  W  związku  z  faktem,  iż  skarżący  nieustannie
kwestionuje przebieg granicy, w sądzie rozpoczęto postępowanie rozgraniczające
pomiędzy działką Nr 76 – ul. Z....... a działką Nr 81- ul. W........... Postępowanie nie
zostało dotychczas rozstrzygnięte, toczy się nadal – sygn. akt. I NS 33/13 Sądu
Rejonowego  w  Pabianicach.  W  związku  z  faktem  prowadzania  postępowania
rozgraniczającego zarzuty skarżącego dotyczące niepodjęcia stosownych działań
przez  Dyrektora  ZDiZM  są  bezzasadne.  Po  zapoznaniu  się  z  dokumentami
zgromadzonymi  w  sprawie,  treścią  skargi  i  wyjaśnieniami  Dyrektora  ZDiZM  w
Pabianicach, podjęcie uchwały jest zasadne.

Radny Zbigniew Grabarz-zapytał  jakie to drzewo ?

Dyrektor Stanisław Wołosz- bez czarny.

Na sesji nie było  skarżącego.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski-  przedstawił  pozytywną  opinię  komisji  w  wersji  za  uznanie  skargi  za
niezasadną.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały w sprawie oddalenia skargi: za –9, przeciw-0,
wstrzymało się -12. Podjęto uchwałę Nr XV/154/15 (zał. Nr 10).
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Ad.8
Skarbnik  Miasta  Anna  Łoszak  przedstawiła  projekt  uchwały    w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  przez  Miasto  Pabianice  akcji  Pabianickich
Zakładów Farmaceutycznych „Polfa” S.A. poprzez ich zbycie – proj. nr 1 (Zał.
nr 11)
 Na mocy Postanowienia Sądu Rejonowego w Pabianicach z dnia 19 lutego 2015 r.
Gmina  Miejska  Pabianice  przejęła  spadek   po  zmarłym  Józefie  Wyszkowskim.
Przedmiotem spadku są akcje Pabianickich Zakładów Farmaceutycznych „Polfa”
S.A. w ilości 1.850 szt na zbycie których wymagana jest  zgoda  radnych Rady
Miejskiej.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 155  /15 (zał. Nr 12).

Ad.9  
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła    projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – dot. kwoty 927.385 zł - proj. nr 2. (Zał.
Nr 13).
Decyzją Ministra Finansów nr ST3.4750.46.2015 z dnia 20 maja 2015 r. rozłożona
została na 18 rat  spłata nienależnie otrzymanej  w 2012 r części  wyrównawczej
subwencji ogólnej w wysokości 2.575.204 zł wraz z odsetkami ustalonymi jak dla
zaległości podatkowych  w wysokości 763.386 zł  Spłaty w latach kształtować się
będą następująco: 2015 r -  927.385 zł (5 rat), 
2016 r - 2.225.724 zł (12 rat), 
2017 r - 185.481 zł  (1 rata). Źródłem pokrycia wydatków  na spłaty subwencji będą
wolne  środki  pozostałe  na  rachunku  budżetu  na  dzień  31.12.2014  r.  Wartość
zaangażowanych wolnych środków zwiększy przychody budżetu roku 2015 oraz
zaplanowanych przychodów  2016 r.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały w sprawie oddalenia skargi: za –21, przeciw-0,
wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr XV/156/15 (zał. Nr 14).

Ad .10
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła   projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 3 – dot. kwoty 4.200 zł. (Zał.
Nr 15) 
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W budżecie Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych w ramach Programu
Ochrony Zdrowia Psychicznego dla gminy miejskiej Pabianice na lata 2013 — 2015
została zabezpieczona kwota 8.400 zł brutto rocznie (Dział 851, Rozdział 85149 §
4300)  na  usługi  lekarza  psychiatry  dla  podopiecznych  Środowiskowego  Domu
Samopomocy w Pabianicach. Podobnie jak w roku ubiegłym w trakcie realizacji
Programu  pojawiła  się  możliwość  dalszego  korzystania  z  usług  specjalisty  w
ramach Poradni Zdrowia Psychicznego (bez dodatkowych kosztów). W tej sytuacji
Kierownik ŚDS zwróciła się w lipcu br. z prośbą o przeznaczenie zabezpieczonej
kwoty  na  wynagrodzenie  pielęgniarki  w  pełnym  wymiarze  czasu  pracy.  Stała
obecność  pielęgniarki  w  placówce  jest  niezbędna  do  prowadzenia  treningów:
lekowego i higienicznego, utrzymania kontaktu z poradniami specjalistycznymi oraz
udzielania pierwszej pomocy medycznej w sytuacjach niedyspozycji podopiecznych
ŚDS.  Biorąc  pod  uwagę  okres  pozostały  do  końca  realizacji  Programu:  VII  —
X11/2015 r. zasadnym jest przekazanie środków zabezpieczonych w budżecie SSG
do budżetu ŚDS (Dz. 852 Rozdział 85203 § 4010) w wysokości proporcjonalnej do
ww. okresu, tj. 4.200 zł.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie  za przyjęciem uchwały-  21,  przeciw- 0,  wstrzymało się-0.   Podjęto
uchwałę Nr XV/ 157 /15. (zał. Nr 16).

Ad. 11
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła    projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 4  (Zał. Nr 17). 
Kwota  4.080  zł  stanowi  dochód  ze  sprzedanych  produktów  wykonanych  praz
uczestników Warsztatu Terapii  Zajęciowej w 2015 roku w ramach realizowanego
programu terapii, zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki
Społecznej z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie Warsztatów Terapii Zajęciowej §
10 pkt. 2. 

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie : za przyjęciem uchwały– 21, przeciw-0, wstrzymało się -0,   Podjęto
uchwałę Nr XV/158 /15 (zał. Nr  18).
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Ad.12
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła   projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 5 (Zał. Nr 19).
Zwiększenie  budżetu  na  2015  rok  w  wysokości  43.896,21  zł.  związane  jest  z
podpisaniem dnia 26.06.2015 roku ANEKSU nr 2 do Porozumienia nr 1/2015 w
sprawie  organizacji  Prac  Społecznie  Użytecznych  w  okresie  12.01.2015  do
22.12.2015 roku. 

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 159 /15 (zał. Nr 20).

Ad.13
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła    projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 6 (Zał. Nr 21). 
Zwiększenie planu budżetu stołówek szkolnych wiąże się z przyznaniem Miastu
Pabianice  dodatkowej  subwencji  oświatowej  na  2015  rok  w  kwocie  42.000  zł.
Kwota ta pochodzi z podziału rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej i wynika
z  wniosku  złożonego  przez  Miasto  Pabianice  na  dofinansowanie  jednostki
samorządu  terytorialnego  w  zakresie  wyposażenia  stołówek  w  szkołach
podstawowych i gimnazjach. Z pozyskanych środków zostaną zakupione między
innymi  krzesła,  stoliki,  zastawa  stołowa,  wykładzina  do  stołówek  szkolnych  w
Szkołach Podstawowych nr 8, 9, 13, 14, 17 oraz w Gimnazjum nr 1. 

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Miękina- przedstawiła
pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 160 /15 (zał. Nr 22).

Ad.14
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła   projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 7  (Zał. nr 23). 
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W związku z przeprowadzoną analizą wykonania dochodów  zwiększa się plan
dochodów własnych o kwotę 60.000 zł w pozycji  odsetek od nieterminowych wpłat
z tytułu podatków i opłat od osób prawnych. Uzyskane środki przeznacza się na
organizację  w II  półroczu  2015  r.  następujących  wydarzeń  promujących  miasto
Pabianice:  Piknik  na  pożegnanie   wakacji  –  8.000  zł;  III  Międzynarodowy Bieg
Uliczny „Maksymila” - 10.000 zł; 100-lecie powstanie II Liceum Ogólnokształcącego
im.  Królowej  Jadwigi  w  Pabianicach  –  2.000  zł;  VI  Międzynarodowy  Festiwal
Muzyka  Świata  w  Pabianicach  –  20.000  zł;  Pabianicki  Jarmark  Świąteczny  –
20.000 zł.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Radny Piotr  Różycki  -skąd ten  podział  na  imprezy,  kto  za to  odpowiada,czy to
wszystkie imprezy na to półrocze, jacy organizatorzy imprez. Kto decydował o
podziale środków.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- pierwotny  projekt zakładał 90 tys. zł na
półrocze, w trakcie roku doszło  kilka imprez np. otwarcie parku, 100 lecie szkoły i
Maksymila, nie mieliśmy wiedzy, że będą od nas oczekiwali grantów na ten cel.
Kosztorysy i  kwoty nie wiadomo, bo to zależy ile sponsorów się włączy w akcję,
wykorzystujemy  spółki  miejskie.  Organizacja-  część  przez  miasto  i  szukamy
partnerów, inne przez organizacje, a my  jesteśmy współorganizatorem np.” Kolory
Polskie” organizowane przez  Filharmonię, „Wielka orkiestra  świątecznej pomocy”
„Muzyka  świata”.  Piknik,  bieg  Maksymila   organizowany  przez  nas,  na  chwilę
obecną przeznaczamy kwotę ale potem zobaczymy.

Radny Piotr Różycki- bieg „Maksymila” czy my jesteśmy jedynymi organizatorami
czy mamy współorganizatorów.

Sekretarz Miasta Paweł Rózga-jest to  3 edycja pod patronatem gmin Kolbiańskich,
dają 8 tys zł, posiłkujemy się stowarzyszeniem organizującymi  półmaraton.

Radny Piotr Różycki – prosi po odbyciu imprezy o przedstawienie rozliczenia.

Radny  Zbigniew  Grabarz-koncert,  który  miał  być  w  trakcie  Wielkiej  Orkiestry
Świątecznej Pomocy się nie odbył, a pieniądze są wydane.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- koncert był przeniesiony na inny termin-
pożegnanie lata,  warunki i oczekiwania zespołu są wyższe  i stąd ta kwota.

Radny Zbigniew Grabarz- czyli zespół więcej wziął, chciałby zobaczyć podpisaną
umowę.
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Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- te umowy z wykonawcami mają klauzule,
że jeśli nie ma  odpowiednich warunków- tzw.”siła wyższa” to zespół nie wystąpi,a i
tak musielibyśmy im zapłacić. Były długie negocjacje, żeby przyjechał zespół  w
innym terminie i wystąpił.

Radny Zbigniew Grabarz-poprosił o  to na Komisję Rewizyjną.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 161/15 (zał. Nr 24).

Ad.15
Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła    projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 8 (Zał. Nr 25). 
W  związku  z  rezygnacją  realizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Zakup  drukarki
laserowej  ”  zapisanego  w  budżecie  Kancelarii  Prezydenta  Miasta   środki  w
wysokości 10.000 zł przeznacza się  na zakup odkurzacza, który będzie służył do
sprzątania psich odchodów  na terenach należących do Gminy Miejskiej Pabianice,
oraz będzie wypożyczany administratorom nieruchomości.

Radny Piotr  Różycki-  są opłaty  z  tytułu  posiadania  psów,  był  zakup sprzętu do
zbierania tych odchodów.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-  oczywiście  sprzęt  jest  dostępny  w
wydziale  i  na  ROM-ach są pakiety  do sprzątania.  Zakup tego sprzętu ma inne
przeznaczenie,  chcemy   w  porozumieniu  z  zarządcami  wysprzątać  kwartały
miasta. Nie zwalnia to mieszkańców  z obowiązku  sprzątania po swoich psach.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XIII/  162  /15 (zał. Nr 26).

Ad.16
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła   projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 9 (Zał. Nr 27). 
W związku z decyzją  Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Łodzi Gimnazjum Nr 3 przyznano kwotę: 34 500 zł w ramach
konkursu z dziedziny Edukacja Ekologiczna pn. „Moja wymarzona ekopracownia —
2015". Otrzymana dotacja przeznaczona będzie na zakup pomocy dydaktycznych
związanych  bezpośrednio  z  edukacją  ekologiczną:  teleskop,  zestaw  do
demonstracji  energii  słonecznej,  mapy  ścienne,  zestaw  do  badania  powietrza,
globusy, projektor, tablica interaktywna , programy do tablicy multimedialnej oraz
wyposażenie pracowni. 
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Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Miękina- przedstawiła
pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 163 /15 (zał. Nr 28).

Ad.17
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła    projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miejskiej  Pabianice  na lata  2015-
2021  (Zał.  nr  29). Aktualizacja  WPF  na  lata  2015-2021  stanowi  obowiązek
ustawowy,  a  przygotowany  projekt  uchwały  jest  konsekwencją  wydanych
Zarządzeń  oraz złożonych projektów Uchwał na sesję w sierpniu br. Szczegółowe
wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 2 - „Objaśnienia przyjętych wartości do
WPF Gminy Miejskiej Pabianice”.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Bożenna  Kozłowska–
przedstawiła   pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 164 /15 (zał. Nr 30).

Ad.18
Skarbnik  Łoszak  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i
miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na
terenie  Miasta  Pabianic.  Autopoprawka  –  dot  błędu  pisarskiego-  literówka
(Zał. Nr 31) 
Uchwałą nr  X/97/15 Rady Miejskiej  w Pabianicach z dnia 23 kwietnia  2015r.  w
sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  oraz  terminu  i  miejsca  składania  deklaracji  przez  właścicieli
nieruchomości  położonych  na  terenie  miasta  Pabianie,wprowadzono nowy wzór
deklaracji, który obejmował zmiany wprowadzone do ustawy o utrzymaniu czystości
i porządku w gminach ( tj. Dz. U. z 2013r. poz. 1399 ze zm.) oraz unormowania
ujęte w uchwałach podjętych przez Radę Miejską w Pabianicach w 2015r. Ponadto
uchwała  była  odpowiedzią  na  pisma  Generalnego  Inspektora  Ochrony  Danych
Osobowych,  Wojewody  Łódzkiego  i  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Łodzi,
nakazujące weryfikację  podjętych  wcześniej  przez  rady gmin  uchwał  w sprawie
wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
pod kątem ich zgodności m. innymi z ustawą o ochronie danych osobowych i o
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utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zgodnie z uchwałą RIO nr 19/112/2015
podjętą na posiedzeniu Kolegium w dniu 11 czerwca 2015 dot. uchwały nr X/97/15
Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 23 kwietnia 2015r. w sprawie wzoru deklaracji
o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  terminu  i
miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie
miasta Pabianie  -  stwierdzono nieważność uchwały  RMP z powodu naruszenia
niektórych  przepisów ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w gminach.  W
związku z powyższym dostosowując się do wytycznych RIO, w nowym projekcie
uchwały,  m. innymi zrezygnowano z części danych, jakie podać miał  składający
deklarację,  tj.  drugiego  imienia,  nazwiska  rodowego.  Zmieniono  nazewnictwo,
dostosowując  je  do  zapisów z  wcześniejszych  uchwał:  zamiast  określenia  „  w
sposób zmieszany" wprowadzono „w sposób nie selektywny". 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/165 /15 (zał. Nr 32).

Ad.19
Prezydent  Miasta   Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej (Zał. Nr 33).
 W dniu 9 lipca 2015 roku weszła w życie ustawa o zmianie ustawy o drogach
publicznych (Dz.  U.  z 2015r.  poz.  870),  która przewiduje m.in.,  że dawne drogi
krajowe zastępowane przez drogi ekspresowe czy obwodnice nie będą otrzymywać
jak dotychczas kategorii  drogi  gminnej  a będą zaliczane do dróg wojewódzkich.
Ponadto  w  art  2  cyt  ustawy  przewidziano  możliwość  przekazania  przez  gminy
odcinków dróg krajowych przejętych na mocy dotychczasowych zapisów art.  10.
ust. 5 ustawy na rzecz samorządów wojewódzkich. Przepisy ustawy przewidują, że
w  ciągu  90  dni  od  wejścia  w  życie  ustawy  rada  gminy  może  podjąć  uchwałę
pozbawiającą  taką  drogę  kategorii  drogi  gminnej.  Odcinek,  który  zostanie
pozbawiony kategorii drogi gminnej z mocy ustawy stanie się drogą wojewódzką. W
związku z oddaniem do użytku drogi ekspresowej S-14 oraz drogi krajowej 14 bis
odcinki  dawnej  drogi  krajowej nr 14 leżące na terenie Miasta Pabianice tj.  ulica
Łaska  i  dwa  fragmenty  ulicy  Partyzanckiej  stały  się  drogami  gminnymi.  Należy
zauważyć, że są to drogi publiczne klasy GP, łączące Pabianice z innymi miastami
na terenie województwa łódzkiego (Łódź, Łask) a co za tym idzie spełniają kryteria
drogi wojewódzkiej, a nawet krajowej. Na tych drogach odbywa się głównie ruch
tranzytowy między miastami, a nie ruch o znaczeniu lokalnym. Mając powyższe na
uwadze  Prezydent  Miasta  wnioskuje  o  podjęcie  Uchwały  pozbawiającej
przedmiotowe drogi kategorii drogi gminnej. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

10



Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 166/15 (zał. Nr 34).

Ad. 20
Z-ca  Prezydent  Miasta    Aleksandra     Jarmakowska-  Jasiczek   zmieniającej
Uchwałę Nr LXV/829/14 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 12 listopada 2014
r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Pabianic z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z
dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie na rok 2015.   (zał. Nr 35).
- z podjęciem uchwały nr VIII/87/15 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 26 marca
2015 r. w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i  trybu działania
Pabianickiej Rady Działalności Pożytku Publicznego,
- z zarządzeniem nr 124/2015/P Prezydenta Miasta Pabianic z dnia 13 maja 2015 r.
w  sprawie  powołania  Pabianickiej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego
(PRDPP),  która  zastąpiła  Zespół  konsultacyjny  ds.  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi  i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia  2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,
- z przeprowadzeniem ewaluacji wypracowanych dokumentów w zakresie zlecania
realizacji zadań publicznych w otwartych konkursach ofert. 
Zmiany  zostały  wypracowane  w  ramach  projektu  „Zacznijmy  od  początku  -
wdrożenie Modelu Współpracy w Pabianicach” realizowanego w ramach Priorytetu
V  -  Dobre  rządzenie,  Działanie  5.4  -  Rozwój  potencjału  trzeciego  sektora,
Poddziałanie  5.4.2  -  Rozwój  dialogu  obywatelskiego  w  ramach  Programu
Operacyjnego Kapitał  Ludzki  2007-2013 i  współfinansowanego ze  środków Unii
Europejskiej z Europejskiego Funduszu Społecznego.
Konsultacje projektu ww. uchwały zostały przeprowadzone w sposób określony w
uchwale  Nr VIII/88/15 Rady Miejskiej  w Pabianicach z dnia 26 marca 2015 r.  w
sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta Pabianic
oraz organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku   o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie.
Projekt  konsultowanego dokumentu został  opublikowany na  stronie  internetowej
Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach  –  www.um.pabianice.pl,  na  portalu
www.ngo.um.pabianice.pl,                       w Biuletynie Informacji Publicznej i
przedłożony do konsultacji  Pabianickiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego
na okres od 8 czerwca 2015 r. do 21 czerwca 2015 r. oraz  od 20 lipca 2015 r. do 3
sierpnia 2015 r.
Konsultacje miały na celu zebranie propozycji, uwag i opinii dotyczących projektu
ww. uchwały.
Zmiany zaproponowane przez Pabianicką Radzę Działalności Pożytku Publicznego
zostały uwzględnione w projekcie uchwały.
Są to kosmetyczne zmiany bo powstała Rada Pożytku.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.
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Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 167/15 (zał. Nr 36).

Ad. 21
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie   utworzenia na obszarze miasta Pabianice obwodów głosowania w
szpitalu i zakładach pomocy społecznej, ustalenia ich numerów, granic oraz
siedzib obwodowych komisji do spraw referendum, w celu przeprowadzenia
wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej
Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. (  zał. Nr 37).
Zgodnie z art.  przeprowadza się w stałych obwodach głosowania, utworzonych na
podstawie przepisów ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r.  – Kodeks wyborczy oraz
m.in.  w obwodach głosowania utworzonych w szpitalach i  w zakładach pomocy
społecznej. Do obwodów głosowania w szpitalach i zakładach pomocy społecznej
stosuje  się  odpowiednio  przepisy  ustawy  z  dnia  5  stycznia  2011  r.  –  Kodeks
wyborczy. 

Stosownie zatem do art. 12 §4 ustawy Kodeks wyborczy (Dz.U. Nr 21 poz.
112, z późn. zm.), rada gminy, w drodze uchwały, na wniosek wójta, tworzy odrębny
obwód  głosowania  w  zakładzie  opieki  zdrowotnej,  domu  pomocy  społecznej,
zakładzie  karnym  i  areszcie  śledczym  oraz  w  oddziale  zewnętrznym  takiego
zakładu i aresztu, jeżeli w dniu wyborów będzie w nim przebywać co najmniej 15
wyborców.  Nieutworzenie  obwodu  jest  możliwe  wyłącznie  w  uzasadnionych
przypadkach  na  wniosek  osoby kierującej  daną jednostką.  Na obszarze  miasta
Pabianice  działają:  szpital  –  Pabianickie  Centrum  Medyczne  oraz  dwa  domy
pomocy społecznej, przy ul. Wiejskiej 55/61 i przy ul. Łaskiej 86. We wszystkich
tych  placówkach  przebywa  ponad  15  wyborców.  Wobec  powyższego  zachodzi
konieczność utworzenia tam odrębnych obwodów głosowania.  

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XV/ 168 /15 (zał. Nr 38).

Ad.22 
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-  kosze  na  psie  odchody-  zgodnie  z
interpretacją i opinią sanepidu można je  wrzucać do ogólnodostępnych koszy na
tzw.zmieszane w zamkniętych torebkach.
-płatne parkowanie- kończy się umowa w przyszłym roku  i  będzie dyskusja na
temat stref i opłat.
-do radnej M. Cieśli- będzie  odpowiedź na piśmie
do radnego Zbigniewa Grabarza- ul.  Karniszewicka i  rondo – poruszają się tam
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autobusy  jest tam konflikt, autobusy o dł. 12 m nie są w stanie skręcić w ul. Torową
musielibyśmy przebudować linie komunikacyjną, żeby przejeżdżały na wprost i nie
skręcały.
 - co do rury o średnicy 400 –  do końca m-ca przekaże  odpowiedź, musi tam być
pozwolenie wodno- prawne.
-  ul.  Partyzancka-nie  jest  to  nasza  ulica,   możemy zgłosić  do  Dróg  Krajowych
chodzi o skręt  z ul. Partyzanckiej w prawo.
-do  Różyckiego Straż  Miejska  –  jest  niezbędna  współpraca  z  Komendą  Policji.
Przedstawi za 2 tygodnie plan działania  Przedstawił nowego komendanta- Tomasz
Makrocki  młody,  ambitny,  kompetentny,   jest  osobą  z  zewnątrz.  Nie  będzie
podważał jego decyzji.

Z-ca Prezydenta Maciej Łuczak- do radnego Krzysztofa Hile - plac Nivea są 2 ławki
na dziś ,mają jeszcze  być 2 i 5 koszy postawionych, rozważamy  czy  postawić
toaletę.
do  radnego Piotra Różyckiego –przystępujemy  do konkursu PZU, wyznaczyliśmy
miejsca, mamy czas do k. sierpnia.

Dyrektor  ZDiZM Stanisław  Wołosz-  przy  lasku   miejskim  droga  w  złym stanie,
wystąpił do nadleśnictwa-  chcą nam pomóc ją utwardzić. 

Radny Piotr Różycki- do dyrektora ZDiZM co z tym skrzyżowaniem  ul. Myśliwska-
20 stycznia -Waltera.

Dyrektor ZDiZM Stanisław Wołosz- powiat przystępuje do wykonania ronda.

Radna Monika Cieśla- do dyrektora ZDiZM, a kto zapłaci za ławki, toaletę i kosze-
ZdiZM.

Dyrektor Stanisław Wołosz- ja tylko zlecam, płaci dyrektor szkoły nr 3.

Radny Zbigniew Grabarz-ul.Torowa - Karniszewicka  są miejsca puste gdzie można
zrobić małe skrzyżowania.
- dlaczego rura jeszcze nie jest odczopowana to nie jest samowola tylko spółka  to
wykonywała.

Radna Monika Cieśla- po co ta jednostka ZDIZM, ona też może zlecić.

Dyrektor  Stanisław  Wołosz-  Prezydent  prosił  żebym  wspomóg  dyrektora,  który
chyba zapomniał zamówić kosze i ławki.

Radna Monika Cieśla- to  chyba pomówienie, że  dyrektor zapomniał, czy są na to
środki finansowe.
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Ad.23
Przewodniczący Rady   Andrzej Żeligowski poinformował o:
-   kolejna 24.09 sesja

-w najbliższą niedzielę msza z okazji XXXV lecia Solidarności

- 1.09. rocznica wybuchu II wojny, z tej okazji zostaną złożone kwiaty

-  2.09. godz. 10.00 komisja konkursowa dla najzdolniejszych uczniów

- do Rady wpłynęły 3 wnioski o nadanie tytułu Zasłużony dla Miasta Pabianic

Załącznik Nr 39 -płyta CD
Załącznik Nr 40 -teczka Komisji Uchwał i Wniosków.
Załączniki   do wglądu w Biurze Rady Miejskiej  w Pabianicach ul.  Zamkowa 16,
pokój 31.

Ad.24
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski – o godz 14.20 zamknął XV sesję Rady
Miejskiej w Pabianicach.

Protokółowała                                                               Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                 Andrzej Żeligowski
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